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کار بزرگ شاگردان خمز برابر آلومینیوم

سلام تراکتور به صدر
آلومینیـــوم و تراکتـــور درحالـــی در ورزشـــگاه امـــام 
خمینـــی )ره( اراک برابرهـــم قـــرار گرفتند کـــه دو تیم 
از شـــانس خوبی برای صدرنشـــینی برخـــوردار بودند. 
با اینکـــه بازی بـــه میزبانـــی ایرالکو برگزارمی شـــد اما 
شـــاگردان پاکوخمز دســـت بـــه کاری بزرگ زدنـــد و با 
نتیجه پـــرگل 4-0 به پیروزی رســـیدند تا بـــه چهارمین 
برد پیاپی شـــان دســـت پیدا کننـــد. دراین دیـــدار که 
درآن، ســـیامک نعمتـــی )41(، مهـــدی عبـــدی )78(، 
عارف رستمی )87( و امیرحسین حسین زاده )90+3( 
بـــرای تراکتور گلزنی کردند، تراکتور 12 امتیازی شـــد تا 
صدرنشـــین شـــود. جالب اینکه ســـرمربی اسپانیایی 
تراکتور پس از پایان ایـــن دیدار گفت:»فکر نمی کردم 
با چهـــار گل مقابل حریف برنده شـــویم و تیم دیگری 

نمی توانـــد چنین نتیجـــه ای بگیرد.«

جدال زردهای لیگ در اصفهان
در یکی دیگـــر از دیدارهای امروز لیگ برتر، ســـپاهان 
از ســـاعت 19:45 دقیقـــه در ورزشـــگاه نقـــش جهان 
اصفهان به مصـــاف صنعت نفت می رود. زردپوشـــان 
اصفهانی در شـــرایطی در این بازی بـــه میدان می روند 
که بازی شـــان بـــا الاتحاد در لیـــگ قهرمانان آســـیا به 
دلیـــل نیامدن تیم عربســـتانی به زمین، برگزار نشـــد 
تـــا آخرین بازی شـــاگردان ژوزه مورایـــس همان دیدار 
بـــا نیـــروی هوایی عراق باشـــد که 27 شـــهریور برگزار 
شـــد و با تســـاوی 2-2 به پایان رســـید و آنهـــا حالا باید 
در هفتـــه هفتم به مصـــاف دیگر تیـــم زردپوش  لیگ 
برتـــر بروند. تیمی کـــه در آخرین بـــازی اش که هفتم 
شـــهریور برگزار شد، برابر نســـاجی 3-1 شکست خورد 
و حالا شـــاگردان عبدالله ویســـی باید دیدار سختی را 
در نصـــف جهان برگـــزار کنند. آن هم برابـــر تیمی که 
چهار برد متوالی دارد اما به دلیل نقض قانون ســـقف 
بودجه، با کســـر چهار امتیاز از سوی کمیته انضباطی 
مواجه شـــده و با اعتـــراض به این حکـــم، پرونده اش 
در کمیته اســـتیناف در دست بررسی است. حالا باید 
دید ســـپاهان می تواند به پنجمین بردش دســـت پیدا 

کند و به شـــرایط ایده آل بازگـــردد یا خیر.
 

اتفاق عجیب در بازی شمس آذر و ذوب آهن

مظفری: گل شمس آذر صحیح بود
در جریان بازی شـــمس آذر و ذوب آهن اتفاق عجیبی 
رقم خـــورد. این مســـابقه در حالی با نتیجـــه 2 بر یک 
بـــه ســـود اصفهانی ها بـــه پایان رســـید که شـــاگردان 
محمد ربیعی با دو گل محمدجـــواد محمدی در نیمه 
اول از رقیـــب قزوینی خود پیش بودنـــد، اما در اوایل 
نیمـــه دوم شـــاگردان ســـعید دقیقـــی، روی کرنر علی 
آزادمنش و ضربه ســـر رحمان جعفری، شانس شـــان 
را بـــرای گلزنـــی امتحان کردنـــد. در نـــگاه اول، به نظر 
 رســـید که توپ گل شـــده امـــا داور بـــازی در تصمیمی 
بحث برانگیز دســـتور بـــه ادامه بازی داد تـــا این بحث 
مطرح شـــود که وحید زمانـــی مرتکب اشـــتباه بزرگی 
شده اما نوید مظفری کارشـــناس داوری در اظهار نظر 
اولیه خود  تصمیـــم داور در آن صحنه را تأیید کرد ولی  
در  مصاحبـــه ای دوباره به فارس گفـــت: »تصاویری که 
از تلویزیـــون پخش شـــد بـــه دلیل خطای دیـــد تصور 
کردم کـــه دروازه بـــان به تور خـــورده و تـــوپ به تیرک 
دروازه برخـــورد کرده اســـت اما از باشـــگاه شـــمس آذر 
با من تمـــاس گرفتنـــد و تصاویری از زاویـــه دیگر را در 
اختیـــار من قرار دادند که نشـــان می دهـــد توپ کاملاً 
گل شـــده و به تـــور دروازه خورده اســـت. در تصاویری 
کـــه از زاویه جدید قابل مشـــاهده اســـت تـــوپ کاملاً 
به تور دروازه برخورد می کند و کاملاً مشـــخص اســـت 
کـــه یک گل ســـالم به ثمـــر رســـیده و داور آن را ندیده 
اســـت. جالب این اســـت که برخی بازیکنان حاضر در 
صحنه هم متوجه این مســـأله نشدند و هیچ واکنش 

یا اعتراضـــی به این صحنه نداشـــتند.«
 

با وجود شکست استقلال خوزستان از پیکان

استعفای پورموسوی رد شد
استقلال خوزستان در شـــبی که موقعیت های زیادی 
را هـــدر داد و یکـــی از طلایی تریـــن فرصت هـــای آنها 
از روی نقطـــه پنالتـــی از دســـت رفت، بار دیگر اســـیر 
طلســـم دقایق پایانی شـــد و با دریافـــت گل در دقیقه 
90 ســـامان نریمان جهان، 1-0 مقابل پیکان شکســـت 
خـــورد. بعـــد از ایـــن باخـــت، ســـیروس پورموســـوی 
سرمربی اســـتقلال خوزســـتان در نشســـت خبری از 
اســـتعفای خود خبر داد و مدعی شـــد دســـت مدیران 
باشـــگاه را در این زمینه باز خواهد گذاشـــت. اما امید 
علی نجفی، سرپرســـت این باشـــگاه در خصوص این 
اتفـــاق و تصمیـــم ســـرمربی تیمش گفـــت:» حمایت 
ما از جناب پورموســـوی تـــا پایان فصـــل ادامه خواهد 
داشـــت و طرفین به قراردادی قلبی و رســـمی که امضا 
کرده انـــد پایبنـــد خواهند بـــود. قطعاً ایـــن تصمیمی 
احساســـی بـــوده کـــه در فضـــای بعـــد از بازی شـــکل 
گرفتـــه و به هیچ عنـــوان از طرف ما پذیرفته نیســـت. 
قطعاً آقای پورموســـوی نیز به واســـطه حمایت تمام و 
کمـــال مدیریـــت با قدرت بـــه کار ادامـــه خواهند داد. 
آقای پورموســـوی در کنار مـــا خواهند مانـــد و همگی 
در کنـــار هـــم از کوچک ترین عضو تـــا بزرگ ترین آن و 
پیشکســـوت عزیز، در مسیر هدف بزرگ تیم و باشگاه 

تـــلاش خواهیم کرد.« 

تساوی با الدحیل حکم باخت را داشتلیگ برتر فوتبال

کنعانی زادگان: قدرت ما در اتحاد ماست
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هفتـــه دوم لیـــگ قهرمانان آســـیا برگزار 
شـــد و سرخ پوشـــان ایرانی موفق شدند 
با یـــک گل حریف قدرتمند خود الدحیل 
قطر را شکســـت دهنـــد. دومیـــن دیدار 
سرخ پوشـــان کامـــلاً متفـــاوت بـــا بـــازی 
اول بـــا النصر عربســـتان بود، شـــاگردان 
یحیـــی گل محمدی در یک دیـــدار کاملاً 
برتـــر حریف قدرتمند قطری را شکســـت 
دادنـــد و به امتیاز کامل این بازی دســـت 
یافتنـــد. پرســـپولیس بـــا ایـــن بـــرد با 3 
امتیاز پایین تـــر از النصر ۶ امتیازی در رده 
دوم جـــدول گروه E قرار گرفت و حالا به 
عنـــوان یکی از ســـه نماینده کشـــورمان 
امیدوارتر مســـابقات لیگ قهرمانان آسیا 

را دنبـــال خواهد کرد.
فـــع  ا مد  ، ن گا د ا نـــی ز کنعا حســـین 
پرسپولیس در خصوص بازی با الدحیل 
و پیـــروزی مقابـــل ایـــن تیم بـــه »ایران« 
گفـــت: »مـــا باید این بـــازی را بـــا پیروزی 
پشـــت ســـر می گذاشـــتیم و در واقع این 
3 امتیـــاز از نـــان شـــب واجب تـــر بـــود. 
خدا را شـــکر بـــازی فوق العـــاده ای بود و 
عملکـــرد تیم مـــا در تمامی نقـــاط زمین 
خوب بود. هم در دفـــاع عملکرد خوبی 
داشـــتیم و هـــم در خط حمله. تســـاوی 
در ایـــن دیـــدار بـــرای مـــا حکـــم باخت 
داشـــت که خوشـــبختانه همان گونه که 
می خواســـتیم بازی پیش رفـــت و برنده 
از زمین خارج شـــدیم. این 3 امتیاز برای 
ما ارزشـــمند بود و قطعاً در ادامه مســـیر 

بـــه کمک مـــان می آید.«
 او صحبت هـــای خـــود را این گونـــه ادامه 

داد: »الدحیـــل تیم خـــوب و قدرتمندی 
اســـت. ایـــن تیـــم پولدارتریـــن تیم قطر 
اســـت. الدحیل به واسطه پولدار بودن، 
بازیکنان خوبی جـــذب می کند و دیدیم 
که امســـال هم چند ســـتاره اســـتخدام 
کـــرده کـــه در این تیـــم بـــازی می کنند. 
قـــرارداد یک بازیکـــن الدحیل بـــه اندازه 
کل بودجـــه پرســـپولیس اســـت. هدف 
الدحیـــل همیشـــه قهرمانـــی در لیـــگ 
قهرمانان آسیاســـت و براســـاس همین 
هـــدف بازیکـــن جـــذب می کنـــد. مـــن 
2 ســـال در قطـــر و تیـــم الاهلـــی حضـــور 
داشـــتم و بـــا این تیم بـــالای ۶ بـــار بازی 
کردم و همیشـــه بازی های ما با الدحیل 

ســـخت بود.«
 مدافع میانی پرســـپولیس ادامه داد: »ما 
مقابـــل الدحیل غیـــرت ایرانی را نشـــان 
دادیـــم. طرفـــداران خـــوب ما همیشـــه 
می خواهنـــد پرســـپولیس برنده باشـــد، 
به واســـطه همیـــن موضوع دعـــای خیر 
آنها همیشـــه پشت سر ماست. هواداران 
پرســـپولیس چه در ورزشگاه باشند و چه 
نباشـــند، از آنهـــا انـــرژی می گیریـــم و به 
خاطر همین انـــرژی نهایت تلاش مان را 
برای کســـب نتیجه انجـــام می دهیم. ما 
هیچ وقت تنها نیســـتیم و میلیون ها نفر 
پشـــت ســـرمان هســـتند و این قدرت ما 
را چندیـــن برابـــر می کند. این هـــواداران 
میلیونـــی بزرگـــی پرســـپولیس را نشـــان 

می دهند.«  
کنعانـــی زادگان اینچنین بـــه برنامه ریزی 
مســـئولان ســـازمان لیـــگ انتقـــاد کرد: 
»لیگ ما چندین هفته اســـت که تعطیل 
شـــده. ایـــن در حالـــی اســـت کـــه لیگ 
کشورهای قطر، عربســـتان و سایر رقبای 
ما در حال برگزاری اســـت و تیم ها کاملاً 
در شـــرایط بازی قرار دارنـــد اما ما با بازی 
تدارکاتـــی بـــرای رقابـــت بـــا حریفان مان 

آمـــاده می شـــویم و از شـــرایط مســـابقه 
کامـــلاً دور هســـتیم. برنامه ریزی لیگ ما 
بســـیار عجیب است و متأسفانه تعطیلی 
مســـابقات کاملاً به ضررمان است. البته 
تیم های ســـپاهان و نســـاجی هم چنین 
شـــرایطی دارنـــد و در واقع از هـــر لحاظ 
در رقابـــت نابرابـــر بـــا حریفان مـــان قرار 

گرفته ایم.«
مدافع شـــماره ۶ پرســـپولیس یـــادآور 
شـــد: »در بـــازی بـــا الدحیـــل دیدیـــد 
در  تأثیـــری  چـــه  خـــوب  زمیـــن  کـــه 
عملکردمـــان دارد. مـــا مقابل الدحیل 
بـــه خوبـــی توانســـتیم برنامه های مان 
را روی زمیـــن عملـــی کنیـــم. البته آن 
بازی خـــوب یک بازی عـــادی برای مان 
بود و پرسپولیس همیشه باید اینگونه 
باشـــد اما بـــازی بـــا النصر یک اســـتثنا 
بـــود. این کیفیت پرســـپولیس را قطعاً 
در ادامـــه لیـــگ قهرمانـــان و لیگ برتر 
خواهید دیـــد. تلاش ما این اســـت که 
در ادامه هم چنین عملکردی داشـــته 

» . شیم با
کنعانـــی زادگان با اشـــاره به ایـــن موضوع 
که بـــازی با الدحیل شـــروع ماجراجویی 
سرخ پوشـــان در لیگ قهرمانان امســـال 
اســـت، صحبت هایـــش را به پایـــان  برد: 
»پرســـپولیس امسال هم شـــرایط خوبی 
دارد و ما این شـــانس را داریم که مجدداً 
نتایج درخشـــان چند سال اخیر در آسیا 
را تکـــرار کنیـــم. البتـــه امســـال کارمـــان 
ســـخت تر شـــده، چرا که تیم های عربی 
بازیکنان نامداری جـــذب کرده اند. لیگ 
قهرمانـــان آســـیا بـــرای تیم هـــای عربی 
بســـیار مهم اســـت اما ما هم تیم خوبی 
هســـتیم که ســـابقه فینالیست شدن در 
آســـیا را داریم. قدرت ما در اتحاد اســـت 
و بـــا همین حربـــه می توانیم در آســـیا به 

برسیم.« موفقیت 
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حامـــد جیـــرودی/ کم کـــم داشـــت چهره 
اســـتقلال از خاطرمـــان می رفـــت! چرا که 
بـــه لطـــف برنامه ریـــزی اصولـــی و دقیـــق 
ســـازمان لیگ، از آخرین بـــاری که این تیم 
در یک بازی رســـمی به میـــدان رفته 40 روز 
می گـــذرد! آبی پوشـــان پایتخـــت، آخرین 
بار ششم شـــهریورماه گذشـــته و در هفته 
چهارم لیگ برتر برابر اســـتقلال خوزستان 
به میدان رفتنـــد و به پیروزی 1-0 رســـیدند 
امـــا پس از آن بـــه دلیل همراهـــی تعدادی 
از بازیکنـــان ایـــن تیـــم در تیم ملـــی امید 
مانند سیدحسین حســـینی و امیرارسلان 
مطهـــری در بازی هـــای آســـیایی هانگـــژو، 
بازی هـــای این تیـــم در لیگ برتر لغو شـــد 
تـــا شـــاگردان جواد نکونـــام، زمـــان زیادی 
را بدون بازی رســـمی ســـپری کننـــد. البته 
اســـتقلال در این مدت کم خبـــر نبود، چرا 
کـــه بازیکنـــان این تیـــم به علـــت نگرفتن 
مطالباتشـــان، پنـــج روز در اعتصاب بودند 
تا اینکـــه پس از قـــراردادی که با اسپانســـر 
جدیـــد توســـط مدیران اســـتقلال بســـته 
شـــد، 10 درصـــد از قـــرارداد فصـــل جدیـــد 
بازیکنان پرداخت شـــد تا آنهـــا به تمرینات 
بازگردنـــد. اتفاق دیگری کـــه پس از آن رخ 
داد، آشـــتی کنان نکونـــام و علـــی خطیـــر 
مدیرعامل اســـتقلال توســـط علیرضا دبیر 
رئیس فدراســـیون کشـــتی بود تا استقلال 
به آرامـــش نزدیک تر شـــود. حـــالا آبی ها، 
پس از وقفـــه ای طولانـــی و در هفته هفتم 
لیگ برتـــر باید به مصاف مس رفســـنجان 

برونـــد. امـــا شـــاگردان ســـاکت الهامی در 
حالی از ســـاعت 17:45 امروز، میزبان این 
مسابقه هســـتند که مس آخرین بازی اش 
در لیگ برتر را که 30 شـــهریور برگزار شـــد 
با برد پشـــت سر گذاشـــت و در هفته پنجم 
2-0 آلومینیـــوم را بـــرد تا بـــه اولین بردش 
در فصـــل جاری دســـت پیـــدا کنـــد. با این 
حال، الهامی که خـــود را موفق ترین مربی 
فوتبال ایران در 25 ســـال اخیر می داند که 
در استقلال و پرسپولیس مربیگری نکرده 
)!( به خوبـــی می داند که برای کســـب برد 
دوم در لیگ بیســـت و ســـوم، کار ســـختی 
برابر اســـتقلال دارد. هر چند کـــه باید دید 
آبی پوشـــان که از شـــرایط مســـابقه تقریباً 
دور بوده انـــد، در ایـــن بازی چـــه وضعیتی 
خواهند داشـــت. مس و استقلال، تاکنون 
شـــش بار در لیـــگ برتـــر مقابل هـــم قرار 
گرفته انـــد کـــه چهار بـــازی را آبی پوشـــان 
برده انـــد و دو بـــازی هـــم مســـاوی شـــده؛ 
آخریـــن تقابـــل دو تیم که 22 اردیبهشـــت 
ماه و در هفته بیســـت و نهم لیگ گذشته 
در رفســـنجان برگزار شـــد، با نتیجه 2-1 به 
ســـود اســـتقلال به پایـــان رســـید. جالب 
اینکه مـــس تنها یـــک بار در جـــام حذفی 
فصـــل 88-1387 پـــس از تســـاوی 2-2 در 
وقت هـــای قانونی و اضافه، اســـتقلال را در 
ضربات پنالتی 5-4 شکســـت داده اســـت. 
در بازی هـــای لیـــگ برتری دو تیـــم، 14 گل 
رد و بدل شـــده که ســـهم آبی ها 10 و سهم 

نارنجی هـــا چهار گل بوده اســـت. 

ورزشـــگاه های فوتبال ایران، این روزها به یکی از ســـوژه های 
عجیـــب ورزش ایران تبدیل شـــده اند! در حالـــی  که طی دو 
هفته گذشته موضوع کیفیت چمن ورزشگاه آزادی، به یکی 
از موضوعات مورد بحث علاقه مندان به فوتبال تبدیل شده 
بود، خبر رسید که در زیر ورزشگاه تازه تأسیس شهدای مس 
رفسنجان قنات پیدا شده است! این در حالی است که قرار 
بود اســـتقلال امروز در این اســـتادیوم به مصاف مس برود 
اما هنوز پای اســـتقلالی ها به رفسنجان نرسیده، خبر رسید 
که این ورزشـــگاه برای برگزاری بازی خطرناک است؛ چرا که 
عکس ترســـناکی منتشر شـــد که حفره ای عمیق را در میانه 
چمن ورزشـــگاه مس نشان می دهد. این حفره همان قنات 
معروفی است که از زیر چمن ورزشگاه عبور می کند و در زمان 
ساخت هم درباره آن و خطراتش هشدارهایی داده شده بود 
اما معلوم نیست با وجود این شرایط، چرا ورزشگاه در چنین 
جایی ساخته شده است؟ ساعاتی پس از انتشار این تصویر 
مسئولان ســـازمان لیگ نسبت به آن واکنش نشان دادند و 
سهیل مهدی مسئول برگزاری مسابقات لیگ برتر به ورزش 
سه گفت: »این ورزشگاه هرگز به عنوان استادیوم میزبان به 
سازمان لیگ معرفی نشده و به همین خاطر بازی هم در آن 
برگزار نمی شود.« او درباره محل میزبانی از استقلال - مس 
رفســـنجان اعلام کرد: »استادیوم شماره دو مس رفسنجان 
بـــه عنوان میزبان انتخاب شـــده و بازی ها در این ورزشـــگاه 
برگزار می شـــوند. اگر مس قصد تغییر اســـتادیوم دارد، باید 
آن را معرفی کند تا بعد از بررسی تأییدیه داده شود. ما بارها 
بازدید کردیم و اگر لازم باشـــد و اعلام کنند باز هم بررســـی 
خواهیـــم کرد. ما در بازدید قبلی ایـــرادات را گرفتیم و اعلام 
کردیم.« با وجود این توضیحات، نمی توان از قصور سازندگان 
این استادیوم بی تفاوت عبور کرد؛ اتفاقی که شاهکار جدیدی 
در بخش سخت افزار ورزش رقم زده است! ورزشگاهی که در 
آن چاه و قنات پیدا شده و خطر مرگ ورزشکاران را به دلیل 

فرونشست زمین تهدید می کند!
 

شرایط ورزشگاه رفسنجان
چندی پیـــش مدیرعامل شـــرکت ملی صنایع مـــس ایران 
در ســـفر خود به شـــهر سرچشـــمه و بازدید از مجتمع مس 
سرچشـــمه به خبرنـــگاران اعلام کرد که ورزشـــگاه شـــماره 
یک شـــهدای مس رفســـنجان در دهه فجر امســـال افتتاح 
خواهد شد. به گزارش ایسنا، بدین ترتیب، خرمی شاد تمام 
حدس وگمان هایی را که پیش از این درباره افتتاح رسمی این 
ورزشگاه همزمان با بازی مس و استقلال در رسانه ها منتشر 
شده بود، رد کرد. با این حال چند روز قبل و در جلسه ای که 
با حضور مسئولان شهرستان برای هماهنگی دیدار با استقلال 
برگزار شد، فرماندار رفسنجان به عنوان رئیس شورای تأمین 
شهرستان موافقت مدیرعامل شرکت ملی صنایع مس ایران 
را برای برگزاری دیدار مس و اســـتقلال در ورزشـــگاه شماره 
یک جلب کرد. اما موضوع این است که ورزشگاه جدید شهر 
رفسنجان که به مراحل پایانی احداث خود رسیده، هنوز برای 

تحویل به باشـــگاه مس از سوی مدیران شرکت ملی صنایع 
مس ایران تعیین تکلیف نشده و حتی هزینه های لازم برای 
تعمیر و نگهداری ورزشـــگاه هم به باشـــگاه مس رفســـنجان 
اختصاص پیدا نکرده است. از سوی دیگر هنوز سازمان لیگ 
فوتبال به صورت رسمی و مکتوب، ورزشگاه جدید رفسنجان 
را بـــرای میزبانی از مســـابقات لیگ برتر تأیید نکرده اســـت. 
ضمن اینکه ورزشگاه جدید رفسنجان در بخش های دیگری 
نیز دچار نقص است و هنوز چمن پرتراکم و استاندارد ندارد، 
گیت های ورودی اش به سامانه بلیت فروشی متصل نیست 
و پیست تارتان آن کامل پهن نشده و ایرادهای دیگر نیز دارد.

 
تصویر قنات برای سال قبل است!

حالا در شرایطی که مشخص بود به خاطر نقص های موجود 
عملاً امکان برگزاری بازی رسمی در این ورزشگاه وجود ندارد، 
انتشـــار تصویری از فروریختن قنات در بخشی از چمن این 
ورزشگاه جدید نیز بر این موضوع دامن زد. رضا امینی مقدم، 
مدیر اماکن ورزشی باشگاه مس رفسنجان در این خصوص 
گفت: این تصویر مربوط  به سال قبل است و چمن در حال 
حاضر هیچ مشکلی از این نظر ندارد! البته  یک تیم کارشناسی 
از ورزشگاه بازدید کردند و ایراداتی گرفتند که قطعاً رفع آنها تا 
زمان مسابقه با استقلال میسر نیست و به بازی با استقلال 
نمی رسد. موضوع بعدی این است که ورزشگاه نیاز به تأیید 

سازمان لیگ دارد که در حال پیگیری است.
 

بازی در زمین شماره 2 و بدون تماشاگر
در این شـــرایط اعلام شـــد، بازی مس رفسنجان و استقلال 
قطعاً در ورزشـــگاه شـــماره دو شـــهدای مس برگزار خواهد 
شد. اما موضوع دیگر این است که در فاصله کوتاه تا شروع 
مســـابقه مس رفسنجان و استقلال، شـــورای تأمین استان 
کرمـــان همان طور که برای بازی گذشـــته با آلومینیوم اراک 
مجـــوز ورود تماشـــاگر به ورزشـــگاه را صادر نکـــرد، بار دیگر 
مخالفت خود را با حضور تماشاگران در ورزشگاه اعلام کرد. 
از این رو به احتمال فراوان بازی عصر شنبه مس رفسنجان 
و اســـتقلال بدون حضور تماشاگر و با سکوهای خالی برگزار 
خواهد شد. البته قرار بود در جلسه هماهنگی دیشب که با 
حضور مدیران دو تیم و نماینده یگان ویژه برگزار می شـــود، 

تصمیم نهایی اتخاذ شود.

خبری که همه را حیرت زده کرد

باز شدن قنات در چمن ورزشگاه رفسنجان!
آبی ها امروز مقابل مس رفسنجان قرار می گیرند

تماشای استقلال بعد از 40 روز!

گپ

محمد محمدی سدهی
خبرنگار

نکته دیگری که در خصوص بازی امروز مس و استقلال باید 
به آن اشاره کرد این است که فدراسیون فوتبال سه روز پیش 
اسامی داوران این هفته از رقابت های لیگ برتر را اعلام کرد که 
طی آن قرار بود این دیدار با سوت حسن اکرمی برگزار شود و 
محمدرضا منصوری و مهدی سیفی نیز او را در امر قضاوت یاری 
کنند اما فدراسیون دیروز از تغییر تیم داوری این مسابقه خبر 
داد و اعلام کرد، حمیدرضا افشون و حامد صفایی کمک های 

اکرمی در این بازی خواهند بود.
خداداد افشاریان رئیس کمیته داوران فدراسیون فوتبال 
در مورد دلیل تصمیم کمیته داوران به فارس گفت: » برای 
اعزام داوران به شهررفسنجان محدودیت های پروازی داریم 
و نتوانستیم منصوری و سیفی که ساکن تهران و البرز هستند 

را به این شهر اعزام کنیم. تنها دلیل تغییر کمک داوران بازی 
همین موضوع است. حتی خود من که ناظر بازی هستم، 
بر وم.  هواپیما  با  نتوانستم  زیرا  می روم  شهر  این  به  زمینی 
ج از کشور بازگشته و  محمدرضا منصوری بتازگی از سفر خار
هرکاری کردیم نتوانستیم او را با هواپیما به رفسنجان بیاوریم. 
به همین دلیل  حمیدرضا افشون ازیاسوج و حامد صفایی 
آنها نیزاز پرواز استفاده  از شیراز به رفسنجان آوردیم و  را 
نمی کنند. تنها دلیل  تغییر کمک داوران مسابقه ناتوانی در 
ترانسفر کمک ها از طریق هواپیما بود. ما که نمی توانیم برای 
دو کمک داور پرواز چارتر بگیریم. به همین دلیل باید به 
شکلی این موضوع را مدیریت کنیم. داورچهارم را هم به زوربه 

کرمان فرستادیم!«

دلیل تغییر تیم  داوری بازی مس و استقلال

برش

پیروزی دوباره 
استقلال در 

پرونده پادووانی
فدراســـیون جهانـــی 
فوتبـــال رأی خـــود را 
باشـــگاه  ســـود  بـــه 
ر  د صـــا ل  ســـتقلا ا
کـــرد. پـــس از اینکه 
درخواســـت لئانـــدرو 
فـــع  ا مد نـــی  ا و و د پا
یلـــی  ز بر و  ســـبق  ا
بـــت  با ل  ســـتقلا ا
 9 دریافـــت غرامـــت 
میلیون دلاری رد شد، 
این بازیکن شـــکایت 
علیـــه  ا  ر ی  د مجـــد
ح  باشگاه ایرانی مطر
کـــرد. بـــا ایـــن حـــال 
براســـاس حکم فیفا 
کـــه اخیراً به باشـــگاه 
غ  بـــلا ا ل  ســـتقلا ا
درخواســـت  شـــده، 
مجـــدد ایـــن بازیکن 
نیز رد شـــده تا خیال 
ل  ســـتقلا ا ه  شـــگا با
بابـــت ایـــن پرونـــده 

راحـــت شـــود.


